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Päevakord:  

1. Koolitoidu tagasiside  

2. Sotsiaalpedagoogi infokiri 

3. Koolipersonal – kas kõik kohad täidetud? 

4. Uus õppekava 

5. Kohapeal tõusetunud / hoolekogule esitatud küsimused.  

 

1. Koolitoidu tagasiside küsimustiku ülevaade 

Koolidirektor esitas hoolekogu liikmetele koolitoidu tagasiside küsimustikust saadud 

vastustest ülevaade. Hoolekogu kuulas. Esitas küsimusi ja võttis esitatu teadmiseks. 

Kokkuvõte:  

Tagasisides on antud vastustena konkreetsed näited, millega saab edasi minna.  

Kindlasti tegeleb kool jätkuvalt toidu kvaliteedi tõstmisega.  

Kool kaalub köögipersonali koolitustele saatmist. 

Hoolekogu küsis küsimusi ja võttis esitatu teadmiseks.  

  

2. Sotsiaalpedagoogi infokiri – hoolekogu küsimus koolidirektorile 

Koolidirektor selgitas koolipoolset hetkeolukorda, näiteks koolis toimuvad regulaarselt 

vaimse tervise töötoad. 

Arutelu, kas kirja saatmine lapsevanemate teadlikkuse tõstmise meetmena on parim 

lahendus? Veel võimalus kutsuda lapsevanemaid koolitama politsei või Tervise Arengu 

Instituudi koolitajad. 

OTSUS: sügisel edasi minna teemaga, arutada sotsiaalpedagoogiga, küsida lapsevanematelt, 

kas nad on huvitatud nt narkootiliste ainetega seotud koolitustel enda teadlikkust tõstma. 

Sotsiaalpedagoog kutsuda augusti hoolekogusse. 

 

3. Koolipersonal – kas kõik kohad täidetud? 

Koolidirektor teeb ülevaate, hoolekogu kuulas.  

Hetkel mõned õpetajad puudu.  

Eesti keele, 1.klassi õpetaja ja matemaatika/informaatika õpetaja olemas uueks õppeaastaks. 

Hoolekogu esitas küsimusi, direktor vastas, hoolekogu võttis info teadmiseks.  

OTSUS: konkursid vabade ametikohtade täitmiseks käivad. 

 

Direktori ettepanek hoolekogule: lisada dokumenti „Vabade ametikohtade täitmise kord” 

lause, et töötajate leidmiseks vajalikud konkursid kestavad vabade ametikohtade täitumiseni.  

Hoolekogu hääletas: kõik poolt. Vastu võetud.  



 

4. Uus õppekava  

Direktor teeb ettekande tagasiside kohta võimaliku uue õppekava rakendamise kohta. 

Õppekava üldosale senini liiga palju kommentaare tulnud ei ole. Õppekava on Drive´s üleval 

– endiselt kõigi sisulised ettepanekud dokumenti oodatud. Stuudiumis link olemas.  

Põhikooli tunnijaotuse plaan – mõlemad plaanid on omade plussidega, ei tea kumba valida.  

A-võõrkeel ja matemaatika, käeline tegevus, kuidas jagada. 

A-võõrkeel algab 3.klassis, uus plaan: inglise keel 2.klassist. 

Teine alternatiiv – jääb tunnijaotuse plaan nagu praegu on.  

Tundide arv jääb mõlemas plaanis samaks, tundide arv muutub mõneti klasside lõikes. 

OTSUS: hoolekogu hääletas uuele tunnijaotusplaanile ülemineku poolt ühehäälselt.  

 

Jooksvad teemad: 

1. Kutsuda Sillaotsa ja Melliste kooli lapsi siia gümnaasiumisse õppima, kuivõrd kool 

sellega tegeleb? 

Koolidirektor: Kooli reklaamvideo valmis. Õpilastega käidud nendes koolides Võnnu 

Keskkooli tutvustamas.  

Lisaks linnast palju õpilasi kooli tulemas või kooli vastu huvi tundnud.  

 

2. Sotsiaalpedagoog soovib tulla augusti hoolekogu koosolekule, et selgitada kooli 

nägemust vajadusest kehtestada kooli kodukorras puudumiste absoluutlagi.  

Koolidirektor: selgitas kooli nägemust vajadusest. 

Kodukord õppenõukogus hetkel kinnitamata, kuid kool näeb vajadust kehtestada puudumiste 

absoluutlagi, näiteks esmase ettepanekuna kuni 60-80 puudumist poolaastas.  

Kõik puudumised (põhjusega, põhjuseta) – ükskõik, mis põhjus, lähevad puudumisena 

arvesse. 

OTSUS: Sotsiaalpedagoog on oodatud augusti hoolekogu koosolekule ettepaneku aruteluks.  

 

3. Vilistlaste kokkutuleku kuupäeva kinnitamine? 

OTSUS: Kool aitab kokku panna aktiivgrupi, kes on koolile abiks korraldamisel.  

 

4. Küsimus lapsevanemalt – kuivõrd on koolis käsitletud AI ja selle kasutamisega seotud  

teemad? 

Teema jõudis hoolekogule liiga viimasel minutil. Hetkel teada, et ministeeriumis juhised 

olemas. UPT juhendis olemas ka Võnnu Keskkoolis.  

OTSUS: Augusti hoolekogu kohtumise teema.  

 

5. Hoolekogu kodukord loomata 

OTSUS: Augusti koosolekuks püüab Moonika panna kirja (või delegeerida mõnele 

hoolekogu liikmele) mustandi, et kodukorra loomine käima lükata. 

 

6. Tunniplaani muutused, kas jätkuvad sarnaselt, nii tihedalt ka uuel õppeaastal? 

Direktor selgitab olukorda.  

Muutuste vajalikkus on tingitud kolmest põhjusest:  

- Õpetajad töötavad mitmes koolis, põhikoht tingib aeg-ajalt tunniplaani muutuse 

vajaduse teises koolis. 

- Aasta keskel tulenevad muutused, nt õpetajate koormus. Arengukavast tuleb 

paindlikkus, kool üritab igale inimesele vastu tulla. 

- Kaks õppekava: põhikool + gümnaasium. Gümnaasiumis kursused, põhikoolis 

trimestrid. Kursuste lõpud, trimestrite lõpud tingivad vajaduse tunniplaani muutuses.  



Esimene ja teine punkt – püüab kool hoida pidevalt miinimumil, kolmas jääb alati tegelikult 

alles.   

 

Esialgselt plaanitav järgmine hoolekogu koosolek: 29.august kell 17.30.  

 

 
 


